
2018D46681 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksre-
laties over de brief van de Minister met het onderzoeksvoorstel voor de 
Beleids-doorlichting Kwaliteit Rijksdienst (Kamerstuk 34 120, 
nr. 12). 

De voorzitter van de commissie,
Ziengs 

De wnd. griffier van de commissie,
Hendrickx 
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Nr. Vraag 
1 Op welke manier gaat onderzocht worden of de bedrijfsvoering 

binnen de Rijsdienst beter bestuurbaar, data gedreven en 
efficiënter is geworden? 

2 Kan er een link worden gelegd tussen het verantwoordingsonder-
zoek van de Algemene Rekenkamer over de bedrijfsvoering van de 
ministeries en de doelen die de Minister van Binnenlandse Zaken 
nastreeft ten aanzien van de rijksbrede bedrijfsvoering? 

3 Kan de beleidsdoorlichting ingaan op langdurige knelpunten bij 
diverse rijksonderdelen, zoals de onderbezetting en wervingspro-
blematieken bij de politie, defensie en de belastingdienst: de 
oorzaken, effecten en verbeterpunten? 

4 Wordt ook de samenwerking die volgt uit de systeemverantwoor-
delijkheid en de kaderstellende rol van het ministerie geëvalueerd? 
Hoe gaat de samenwerking met andere onderdelen uit het stelsel? 

5 Kan de beleidsdoorlichting ingaan op de doelmatigheid en 
doeltreffendheid van het nieuwe werken? 

6 Kan de beleidsdoorlichting ingaan op de doelmatigheid en 
doeltreffendheid van inbesteding, danwel uitbesteding van 
specialistische taken, zoals o.a. ICT? 

7 Op welke wijze wordt het Bureau Algemene Bestuursdienst (ABD) 
betrokken in de beleidsdoorlichting? In hoeverre wordt nagegaan 
of het Bureau ABD zelf doeltreffend en doelmatig is geweest? 

8 Zijn de evaluaties van ontwikkelprogramma’s voor het manage-
ment van de Rijksdienst (ABD) de enige bron om inzicht te geven 
in hoeverre het doel, het management van de rijksdienst van hoge 
kwaliteit, is bereikt? 

9 Wordt bij de beleidsdoorlichting ingegaan op de doelmatigheid en 
doeltreffendheid van de in- of uitbesteding van specialistische 
taken, zoals en met name op het gebied van ICT en beveiliging? Zo 
nee, waarom niet? Zo ja, hoe wordt dat vorm gegeven? 

10 Hoe kan een syntheseonderzoek worden gedaan op basis van 
onderzoeken naar uiteenlopende beleidsinstrumenten die ook nog 
weinig inzicht lijken te bieden in de doeltreffendheid en doelmatig-
heid van het betreffende beleidsinstrument? 

11 In hoeverre is deze lijst van evaluaties compleet en worden 
eventuele witte vlekken in het evaluatiemateriaal opgevuld? 

12 Waarom worden de jaarlijkse verantwoordingsonderzoeken van de 
Algemene Rekenkamer over onder meer de rijksbrede bedrijfsvoe-
ring niet meegenomen? 

13 Wat is de rol van de Algemene Rekenkamer bij de opzet en 
uitvoering van de beleidsdoorlichting, gezien de rol van de 
Algemene Rekenkamer bij het verantwoordingsonderzoek van de 
afzonderlijke ministeries? 

14 Wordt bij de beleidsdoorlichting ingegaan op het werkgeverschap 
van de overheid op specialistische gebieden, zoals en met name 
op het gebied van ICT, en de invloed op de kwaliteit van de 
Rijksdienst? 

15 In hoeverre doen ministeries afzonderlijk onderzoek naar doelma-
tigheid en doeltreffendheid van de bedrijfsvoering? 

16 In hoeverre geven de afzonderlijke evaluaties inzicht in de 
doeltreffendheid en doelmatigheid van het beleid? 

17 Hoe worden beleidsdoorlichtingen bij mede overheden zoals 
provincies, gemeenten, waterschappen en gemeenschappelijke 
regelingen vormgegeven? En wat is de taak van regionale en 
lokale rekenkamers bij deze beleidsdoorlichtingen? 

18 Kunnen lessen die uit deze beleidsdoorlichting worden getrokken 
gedeeld worden met de mede overheden zodat zij, voor zover 
relevant, er hun voordeel mee kunnen doen? 
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Nr. Vraag 
19 Wie wordt de onafhankelijke persoon die betrokken wordt bij de 

beleidsdoorlichting? 
20 Waarom is er gekozen om deze beleidsdoorlichting te laten 

uitvoeren door een onderzoeksbureau?
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